
Data przyjęcia protokołu: 28.09.2023 r.

ROP.0002.8.2023

PROJEKT

PROTOKÓŁ NR LIII/23

LIII SESJI ZWYCZAJNEJ 

RADY GMINY ZIELONKI KADENCJI 2018-2023

Z DNIA 28 WRZEŚNIA 2023 ROKU

Sesja odbyła się  w sali  konferencyjnej  Urzędu Gminy Zielonki  (ul.  Krakowskie Przedmieście 116,  32-087

Zielonki). Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Zielonki Mirosław Golanko. Protokół sporządziła

Beata  Przybycień,  starszy  specjalista.  W  obradach  uczestniczyli:  wg  list  obecności  (listy  obecności  są

załącznikami do niniejszego protokołu). W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. Obrady rozpoczęto 31 sier-

pnia 2023 r. o godz. 9:00, a zakończono o godz. 13:36 tego samego dnia.

1. Otwarcie LIII sesji Rady Gminy Zielonki.

Przewodniczący M. Golanko powitał wszystkich przybyłych na obrady, stwierdził kworum i prawomocność do

podejmowania uchwał, po czym otworzył LIII sesję Rady Gminy Zielonki kadencji 2018-2023.

2. Ustalenie porządku obrad.

Przewodniczący M. Golanko odczytał proponowany porządek obrad:

3. Przyjęcie protokołu LII sesji zwyczajnej.

4. Sprawozdania z prac komisji.

5. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2023 rok;

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

3)  udzielenia  pomocy  finansowej  na  rzecz  Województwa  Małopolskiego  z  przeznaczeniem,  na  realizację

zadania w ramach inicjatyw samorządowych;

4) wysokości stawek podatku od nieruchomości;

5) wyboru ławnika kadencji 2024-2027;

6) przyjęcia i ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych

gminy Zielonki oraz zmiany statutu Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Zielonkach;

7) zmiany Statutów Sołectw Gminy Zielonki;

8) wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie Gminy Zielonki do stowarzyszenia pn.: Lokalna Organizacja

Turystyczna Powiatu Krakowskiego „Pod Krakowem”.

6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

8. Zamknięcie sesji.

Przewodniczący M. Golanko zapytał,  czy są uwagi do porządku obrad. Wobec braku uwag zaproponował

wycofanie z  porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Statutów Sołectw Gminy Zielonki,  argu-

mentując,  że  po  zakończeniu  konsultacji  statutu,  część  zapisów  została  uwzględniona,  część  zmieniona

w odpowiedzi na postulaty mieszkańców, jak również w wyniku przemyśleń nad tekstem statutu. Ostatecznie,

w wyniku prac kilka zapisów, cokolwiek słusznych, nie było konsultowanych. Biorąc pod uwagę oczekiwanie

na  wprowadzenie  pozostałych  zapisów  po  uchwaleniu  statutu,  należy  wykluczyć  ingerencję  nadzorczą.

Podsumował, że na kolejnej sesji podjęta zostanie uchwała uwzględniająca zmiany, które podlegały konsul-

tacjom. Wobec braku innych uwag, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad swoim wnioskiem.
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Głosowano w sprawie:

wniosek Przewodniczącego M. Golanko w sprawie zdjęcia z porządku obrad pkt nr 7 tj.  projektu uchwały

w sprawie zmiany Statutów Sołectw Gminy Zielonki.

Wobec braku możliwości oddania głosu w systemie eSesja, radni wywoływani przez przewodniczącego M. Go-

lanko, udzielali odpowiedzi o sposobie głosowania.

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata 

Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena 

Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, 

Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska

Wniosek został przyjęty.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie zmienionego porządku obrad. 

Głosowano w sprawie:

Ustalenie porządku obrad z wprowadzoną zmianą.

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata 

Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena 

Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, 

Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska

Zmieniony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Zmieniony porządek obrad przedstawiał się następująco:

3. Przyjęcie protokołu LII sesji zwyczajnej.

4. Sprawozdania z prac komisji.

5. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2023 rok;

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

3)  udzielenia  pomocy  finansowej  na  rzecz  Województwa  Małopolskiego  z  przeznaczeniem,  na  realizację

zadania w ramach inicjatyw samorządowych;

4) wysokości stawek podatku od nieruchomości;

5) wyboru ławnika kadencji 2024-2027;

6) przyjęcia i ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych

gminy Zielonki oraz zmiany statutu Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Zielonkach;

7) wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie Gminy Zielonki do stowarzyszenia pn.: Lokalna Organizacja

Turystyczna Powiatu Krakowskiego „Pod Krakowem”.

6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

8. Zamknięcie sesji.

Ad 3. Przyjęcie protokołu LII sesji zwyczajnej.

Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu LII sesji. Radny D. Dragosz

zgłosił uwagę, iż wnioskował o wycięcie bzu przy ulicy Bankowej i poprosił o poprawkę na str. 23 projektu 
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protokołu  Przewodniczący M. Golanko wobec braku dalszych uwag, zarządził głosowanie nad przyjęciem 

protokołu z poprawką.

Głosowano w sprawie:

Przyjęcie protokołu LII sesji zwyczajnej z poprawką

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata 

Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena 

Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, 

Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska

Protokół z poprawką został przyjęty.

P  rotokół LII sesji został przyjęty   jednogłośnie   i otrzymał numer LII/23.  

Ad 4. Sprawozdania z prac komisji.

W tej części sesji przedstawiciele komisji rady gminy przedstawili sprawozdania z prac komisji z okresu 

międzysesyjnego.

1. Przewodniczący Komisji Budżetowej T. Łysek – sprawozdanie z posiedzenia w dn. 29.09. 

2.  Przewodniczący  Komisji  Infrastruktury  Liniowej  K.  Gaweł  –  sprawozdanie  z  posiedzenia  w  dn.  27.09.

P  rzewodniczący M. Golanko   odniósł się do wypowiedzi przedmówcy ws. zbliżającego się terminu ogłoszenia

przetargu na kontynuację linii wewn. po terenie gminy Zielonki i zaproponował spotkanie radnych i sołtysów w

sprawie komunikacji publicznej, uwzględniając wypowiedzi mieszkańców na zebraniach wiejskich nt. pilotażu

linii „W”.  Wójt zaproponował termin spotkania na 9.10 br. o godz. 15:00.  Radna R. Toft zgłosiła chęć udos-

tępnienia spotkania on-line w celu umożliwienia  przysłuchiwania  się dyskusji.  P  rzewodniczący M. Golanko  

zadeklarował,  że  taka  możliwość  będzie  zorganizowana  w  pokoju  rady  dla  przewodniczących  i  wicep-

rzewodniczących komisji. 

3. Przewodnicząca Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych M. Gadzik-Wójcik – sprawozdanie z po-

siedzenia w dn. 25.09. 

4.  Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów K. Krzyworzeka – sprawozdanie

z posiedzenia w dn. 26.0. 

5. Przewodnicząca Komisji  Oświaty i  Polityki  Społecznej L. Zielińska - sprawozdanie z posiedzenia w dn.

20.09. 

6. Przewodnicząca Komisji Planowania i Rozwoju M. Listoś - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 22.09. 

7. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej R. Toft - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 22.09. 

8. Przewodnicząca Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji Z. Kot - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 26.09. 

Protokoły z posiedzeń komisji dostępne są na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej Urzę-du 

Gminy Zielonki.

Ad 5. Podjęcie uchwał w sprawie:

Rada Gminy Zielonki rozpatrzyła następujące projekty uchwał:

1) zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Zielonki na 2023 rok;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej 5 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Skarbnik  A.  Adamczuk omówiła  kolejno  dwa  projekty  uchwał;  zmianę  budżetu  oraz  zmianę  Wieloletniej

Prognozy Finansowej oraz treść autopoprawki. Radny P. Podleśny zapytał o powód przesunięcia środków w

pozycji modernizacja dróg publicznych gminnych, opracowanie dokumentacji projektowej, których projektów to
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dotyczy i powody opóźnień w ich realizacji.  Kierownik Referatu Dróg i Komunikacji P. Zięcina powiedział, że

opóźnieniu podlegają zadania realizowane w Bibicach ulica Brzozowa oraz w Trojanowicach ulica Krakowska.

Z obu zadań są ściągane pieniądze z płatnością na przyszły rok, trudno jednoznacznie ocenić powody tych

opóźnień.  Mają  być  składane  wnioski  na  Bibice  na  Brzozową jeszcze  w roku  bieżącym,  natomiast  ulica

Krakowska w Trojanowicach oczukuje na proces uzgodnienia wyłonienia nowego wykonawcy na Zachodnią

Obwodnicę Zielonek. Ponieważ zrzucane tam będą wody opadowe z Trojanowic, więc dograne być muszą

jeszcze styki projektowe.  Radny P. Podleśny zapytał o pozostałe projekty, czy nie są zagrożone w czasie,

ponieważ kilka miało się zakończyć w upływem bieżącego roku. Kierownik P. Zięcina powiedział, że pozostałe

projekty również nie są realizowane zgodnie z planem, cztery zadania: Królewska w Bibicach na pograniczu

Bibic i Zielonek, Rzyczyska-Jurajska, Łąkowa w Korzkwi i Parkowa w Bibicach. Te zadania mają opóźnienia,

na chwilę obecną nie są aneksowane. Jest oczekiwanie wywiązania się z zobowiązań projektanta, które miał

poczynić, niebawem będzie składał te wnioski o ZRiD pomimo opóźnień. Radny K. Gaweł zapytał o poprawkę

w dziale 700 tj. zwiększenie środków o 900 tys. zł na zakup gruntów. Czy istnieje możliwość, by ta pozycja

pojawiła się w wieloletniej prognozie finansowej gminy Zielonki, aby środki, które muszą zostać wydane na

zakup ziemi przy projektach ZRID były zaplanowane i czytelne, obrazując skalę finansową tych przedsięwzięć.

Wójt przypomniał  dyskusję sprzed roku nt.  kilkunastu ZRiD-ów, wówczas szacowano kwotę ok 20 mln zł,

natomiast na dzisiaj sugeruje podwojenie tej kwoty, biorąc pod uwagę aktualne wyceny. Dodał, że kwota 900

tys. zł jest kroplą w morzu potrzeb, szacuje, że potrzeba ok 40 mln zł. Radny K. Gaweł doprecyzował, że miał

na myśli najbliższe ZRiD-y i kwoty, które gmina musi wydać, dot. zwłaszcza odszkodowań dla ulicy Wspólnej

w Dzie-kanowicach i  ulicy C3 w Węgrzcach.  Wójt uzupełnił,  że pozostają dodatkowo projekty obejmujące

Owczary, Garliczkę, ulicę Rzyczyska w Zielonkach, ulicę Jurajską  w Pękowicach, ulicę Długą w Dziekanowi-

cach, Batowice. Stwierdził, że biorąc pod uwagę ceny terenów budowlanych w gminie Zielonki, należy mieć na

uwadze, że w najbliższej kadencji będzie trzeba zaplanować duże środki finansowe na realizację tych decyzji.

Podkreślił,  że gmina straciła na udziale w podatku od osób fizycznych ok 30 mln zł,  które zrefundowane

zostały kwotą 8,5 mln zł, czyli około 22 mln nadal brakuje w bilansie gminy. Podsumował, że ze środków zew-

nętrznych  gmina  nie  może  planować  pokrycia  kosztów wykupu  gruntów.  Natomiast  istnieje  też  potrzeba

zakupienia gruntu pod Park&Drive dla potrzeb systemu komunikacji, czy pod rowerowy Park&Ride, również

istotne z punktu widzenia rozwoju gminy Zielonki. Przewodniczący M. Golanko zasugerował zastanowienie się

nad znalezieniem lokalizacji, gdzie gmina mogłaby nabyć grunt  w przyszłej perspektywie programowania na

jakikolwiek  system przesiadkowy w komunikacji  publicznej.  Zwrócił  uwagę,  że   gmina  projektowała  duże

obiekty drogowe, mostowe na północy gminy, na połączeniu z Krakowem przy tak zwanym dużym rondzie

z wiaduktem. Również gmina na swoim terenie posiada dworzec PKP, ale dyskutując o wewnętrznych trasach

linii W1, W2, W3, W4, zwrócił uwagę, że autobus zakręca na rondzie i wraca, brak jest w tym miejscu punktu

przesiadkowego. Zwrócił uwagę dodatkowo na fakt, że PKP ogłosiło projektowanie nowego przystanku kolei

aglomeracyjnej.  Odniósł  się  do  ZRiD-ów,  by  wszyscy  radni  i  mieszkańcy  mieli  wiedzę  z  jakiego  rodzaju

kosztami  należy  się  liczyć  przy  decyzji  na  poszerzenie  drogi  z  chodnikiem,  jeżeli  nie  ma  odpowiedniej

szerokości  nie  ma  możliwości  wybudować  chodnika,  projektując  ZRID-em  drogę  wówczas  ma  miejsce

przebudowa całej  infrastruktury drogowej  w nowych warunkach technicznych.  Wyraził  obawę,  że wniosek

radnego K. Gawła blokuje wieloletnią prognozę finansową w całości, biorąc pod uwagę dochody i spadek ok

30 mln zł rocznie. Zauważył, że zabezpieczenie w całości wszystkich inwestycji, wypłat odszkodowania jest

w jego opinii niemożliwe. Podkreślił, że o ile jest to prawidłowe z punktu widzenia planowania inwestycji, to

niekoniecznie możliwe w stosunku do braku przewidywalności dochodów i tego co się stanie po tej drugiej

stronie budżetu. Trzeba mieć świadomość ryzyka i brania odpowiedzialności za każdą decyzję związaną z pro-

jektowaniem ZRID, podejmowaniem różnych projektów, a z drugiej strony nie można się starać o uzyskanie
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dofinansowania bez tych projektów właśnie. Przypomniał, że priorytetem była szkoła w tej kadencji i to zostało

zakończone,  kolejnym  jest  priorytet  drogowy.  Wójt potwierdził  priorytet  drogowy  i  stąd  przygotowania

projektów m.in. ZRID. Podał przykład ul. Brzozowej w Bibicach o długości ponad 2 km, gdzie pozostaje do

wykupienia ponad 2 ha, oszacował,  że ponad 5 mln zł  będzie kosztował sam wykup terenów.  Wiceprze-

wodnicząca M. Gadzik-Wójcik podsumowała,  że przedmiotowa kwota w wysokości  900 tys.  zł  jest  plano-

wanym wydatkiem związanym z  odszkodowaniem,  a  nie  zakupem nieruchomości,  choć  efektem odszko-

dowawczym  będzie  zwiększenie  zasobu  gminnego.  Podkreśliła  nieprzewidywalność  terminu  obowiązku

zapłaty odszkodowania. Powiedziała, że decyzja ZRID powoduje ustalenie tylko obszaru jaki zostanie zajęty,

a efektem tego jest ustalenie wysokości odszkodowania, którego obowiązek zapłaty następuje, gdy decyzja

ZRID staje się ostateczna. Ten aspekt omawiany był na sesjach w kontekście budowy północnej obwodnicy,

gdy  pojawiały  się  problemy  rozbieżności  czasowej  między  powstaniem  proponowanego  odjęcia  prawa

własności, a zapłatą, która nastąpiła w przypadku POK dwa lata później. Projektowanie kwot, przy aktualnej

sytuacji na rynku nie daje rzeczywistego obrazu kosztów. Podkreśliła, że rolą urzędu jest dbanie by kwoty

odszkodowań były rzetelne dla obu stron, słuszne odszkodowanie dla właściciela nieruchomości i rzetelnie

wykonany  operat  szacunkowy.  Przyjmuje  decyzje  wójta  o  odwołaniu  się  od  tych  decyzji,  kwestionując

zawartość  dokumentów  wytworzonych  przez  rzeczoznawców  majątkowych,  określających  wartość  tego

odszkodowania. Podsumowała radna, że planowanie wysokości odszkodowań nie jest możliwe. Natomiast

grunt niewątpliwie gminie jest potrzebny dla różnego rodzaju inwestycji, choćby Park&Ride, które w gminie

Kraków, dla części z nich, zostało pozyskane właśnie w trybie ZRID. Wójt doprecyzował, że starosta prowadzi

procedurę  odszkodowawczą,  łącznie  z  wycenami.  Nalicza  70%  wartości  do  uprawomocnienia  decyzji

i  wypłaca w formie zaliczek, na wypadek, gdyby uchylona została decyzja przez sąd, czy inną instytucję.

Przewodniczący M. Golanko wobec braku innych pytań zarządził głosowanie nad autopoprawką do uchwały

zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Zielonki na 2023 rok.

Głosowano w sprawie:

autopoprawka do zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2023 rok

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata

Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena

Listoś,  Tadeusz  Łysek,  Krzysztof  Olawski,  Piotr  Podleśny,  Agata  Radosz  -  Kwasek,  Aneta  Szablowska,

Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska

Autopoprawka została przyjęta.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką.

Głosowano w sprawie:

zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2023 rok z autopoprawką

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata

Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena

Listoś,  Tadeusz  Łysek,  Krzysztof  Olawski,  Piotr  Podleśny,  Agata  Radosz  -  Kwasek,  Aneta  Szablowska,

Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LIII/69/2023)
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2) zmieniająca uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej 5 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Skarbnik A. Adamczuk omówiła projekt uchwały i autopoprawkę w poprzednim ppkcie przy omawianiu zmiany

budżetu. Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad autopoprawką do projektu

uchwały.

Głosowano w sprawie:

autopoprawka do zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata

Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena

Listoś,  Tadeusz  Łysek,  Krzysztof  Olawski,  Piotr  Podleśny,  Agata  Radosz  -  Kwasek,  Aneta  Szablowska,

Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska

Autopoprawka została przyjęta.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką

Głosowano w sprawie:

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki z autopoprawką

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata 

Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena 

Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, 

Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LIII/70/2023)

3) uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Województwa Małopolskiego z przez-

naczeniem na realizację zadania w ramach inicjatyw samorządowych;

Przewodniczący M. Golanko:  jednogłośnie pozytywna opinia Komisji  Budżetowej  5 głosów „za”,  0 głosów

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej - 4

głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się 

Wójt omówił  projekt  uchwały i  treść autopoprawki.  Przewodniczący M. Golanko powiedział,  że na Komisji

Budżetowej  rozmawiano o  tym,  by  Pan Wójt  rozważył  zwrócenie  się  do  gminy  Wielka  Wieś,  czy  byłaby

zainteresowana partycypowaniem w kosztach projektu, z uwagi na to, że samo rondo jest na terenie gminy

Zielonki, to de facto problemy komunikacyjne występują na drodze dojazdowej z Giebułtowa, stąd powinny

zainteresować wójta i radę gminy Wielka Wieś. Wójt uznał, że wniosek jak najbardziej słuszny, liczy, że i Pan

Wójt  i  gmina Wielka Wieś przystąpi  do współpracy również tej  finansowej.  Wobec braku pytań,  przewod-

niczący M.   Golanko   zarządził głosowanie nad autopoprawką do projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
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autopoprawka do udzielenia pomocy finansowej na rzecz Województwa Małopolskiego z przezna-czeniem, na

realizację zadania w ramach inicjatyw samorządowych

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata

Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena

Listoś,  Tadeusz  Łysek,  Krzysztof  Olawski,  Piotr  Podleśny,  Agata  Radosz  -  Kwasek,  Aneta  Szablowska,

Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska

Autopoprawka została przyjęta.

Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką.

Głosowano w sprawie:

udzielenia pomocy finansowej na rzecz Województwa Małopolskiego z przeznaczeniem, na realizację zadania 

w ramach inicjatyw samorządowych z autopoprawką

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata 

Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena 

Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, 

Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LIII/71/2023)

4) uchwała w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji  Budżetowej 5 głosów „za”,  0 gło-sów

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”   jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej - 4

głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się 

Wójt omówił  projekt  uchwały.  Wobec braku pytań,  przewodniczący M.  Golanko zarządził  głosowanie  nad

projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

wysokości stawek podatku od nieruchomości

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata

Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena

Listoś,  Tadeusz  Łysek,  Krzysztof  Olawski,  Piotr  Podleśny,  Agata  Radosz  -  Kwasek,  Aneta  Szablowska,

Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LIII/72/2023)

5) uchwała w sprawie wyboru ławnika kadencji 2024-2027;
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Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Kultury, Sportu i Spraw  Regulaminowych

- 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, jednogłośnie pozytywna opinia Zespołu do

spraw zaopiniowania  kandydatów na  ławników sądowych  -  5  głosów „za”,  0  głosów „przeciw”,  0  głosów

„wstrzymujących się”. Zgodnie z informacją Prezesa Sądu Okręgowego    w Krakowie znak: Adm.SO.-510-

1/23 z dn. 24 maja 2023 r., Rada Gminy Zielonki otrzymała możliwość wybrania na nową kadencję łącznie 6

ławników tj.  4 ławników do Sądu Okręgowego w Krakowie do Wydziałów: Karnego (III  i  VI), XI Cywilnego

Rodzinnego oraz 2 ławników do Sądu Rejonowego dla Krakowa – Nowej Huty w Krakowie do IV Wydziału

Pracy i Ubezpieczeń Społecznych. Do rady gminy wpłynęła jedna kandydatura na ławnika z reelekcji do Sądu

Okręgowego w Krakowie do III Wydziału Karnego zgłoszona przez Prezesa Sądu Okręgowego w Krakowie.

Do przeprowadzenia procedury wybo-ru ławników Rada Gminy Zielonki  Uchwałą Nr LI/55/2023 z dnia 29

czerwca 2023 r. powołała Zespół do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników sądowych na kadencję

2024-2027. Wybór następuje  w głosowaniu tajnym, w tym celu powołana zostanie komisja skrutacyjna.

Przewodniczący  M.  Golanko poprosił  o  odczytanie  przedmiotowej  Opinii  Przewodniczącą  Zespołu.  Prze-

wodnicząca A. Szablowska odczytała protokoły nr 1/2023 z 11 września 2023 r., nr 2/2023 z 21 września 2023

r. oraz Opinię na temat kandydatki.  Przewodniczący    M. Golanko   zaproponował przejście do wyboru komisji

skrutacyjnej, powołanie której reguluje paragraf 26 Regulaminu Rady Gminy Zielonki i zgłasza-nie kandydatów

na członków komisji skrutacyjnej w liczbie trzech osób. Zgłoszone zostały osoby: radny K. Krzyworzeka, radna

R. Toft, radna L. Zielińska, którzy wyrazili zgodę na udział w pracach komisji.  P  rzewodniczący    M. Golanko  

zarządził głosowanie nad składem komisji skrutacyjnej.

Głosowano w sprawie:

wybór radnych na członków Komisji Skrutacyjnej do wyboru ławnika Sądu Okręgowego w Krakowie

Wyniki głosowania

Radna R. Toft TAK: 21, NIE: 0 

Radna L. Zielińska TAK: 21, NIE: 0

Radny K. Krzyworzeka TAK: 21, NIE: 0

Skład Komisji został przyjęty. 

Przewodniczący    M.  Golanko   zwrócił  się  do  nowo  wyłonionej  komisji  o  ukonstytuowanie  się,  wybranie

przewodniczącego,  przygotowanie kart  do głosowania,  określenie i  podanie procedury głosowania,  przep-

rowadzenie głosowania oraz sporządzenie protokołu głosowania. 

Przewodniczący M. Golanko ogłosił 10 min. przerwy.

Po  wznowieniu  obrad  Przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej  K.  Krzyworzeka poinformował  o  sposobie

głosowania: radny dokonuje wyboru poprzez postawienie przy nazwisku kandydata znaku „x” w kratce obok

wyrazu „tak” opowiadając się w ten sposób za wyborem lub w kratce obok wyrazu „nie” opowiadając się w ten

sposób przeciwko wyborowi tego kandydata na ławnika, brak znaku „x” w kratce oznacza wstrzymanie się od

głosu,  zaś  skreślenie  obu  odpowiedzi  oznacza  oddanie  głosu  nieważnego.  Przypomniał,  że  odbywa  się

głosowanie w sprawie wyboru ławnika do Sądu Okręgowego w Krakowie do Wydziału III Karnego. W dalszej

kolejności komisja rozdała karty do głosowania, a po oddaniu głosów przez radnych komisja zebrała karty do

urny.

Przewodniczący M. Golanko ogłosił 10 min. przerwy.

Komisja skrutacyjna po wyciągnięciu kart z urny, przeliczyła głosy. Po ich przeliczeniu przewodniczący komisji

K. Krzyworzeka odczytał protokół komisji skrutacyjnej.  Wynik tajnego głosowania: 21 głosów „za”, 0 głosów

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Komisja skrutacyjna stwierdziła, że kandydat Danuta Anna Szostek

uzyskała więcej głosów za wyborem, niż przeciw wyborowi i została wybrana na ławnika do Sądu Okręgowego

w Krakowie (III Wydział Karny).
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Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

wyboru ławnika kadencji 2024-2027

Wyniki głosowania

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (20) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot, 

Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz 

Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz 

Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska

BRAK GŁOSU (1) Dariusz Dragosz

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LIII/73/2023)

6) uchwała w sprawie przyjęcia i ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie wspólnej obsługi

jednostek  organizacyjnych  gminy  Zielonki  oraz  zmiany  statutu  Gminnego  Zespołu  Ekonomiczno-

Administracyjnego Szkół w Zielonkach;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regula-minowych

- 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

Dyrektor  GZEAS  A.  Soblik omówiła  projekt  uchwały.  Wobec  braku  pytań,  przewodniczący  M.  Golanko

zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

przyjęcia i ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych gminy

Zielonki oraz zmiany statutu Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Zielonkach

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata

Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena

Listoś,  Tadeusz  Łysek,  Krzysztof  Olawski,  Piotr  Podleśny,  Agata  Radosz  -  Kwasek,  Aneta  Szablowska,

Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LIII/74/2023)

7) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie Gminy Zielonki do 

stowarzyszenia pn.: Lokalna Organizacja Turystyczna Powiatu Krakowskiego „Pod Krakowem”

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Kultury, Sportu i Spraw  Regula-

minowych - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Wójt omówił  projekt uchwały.  Radny P. Podleśny zapytał  o wysokość składki członkowskiej,  stwierdził,  że

warto  w uzasadnieniu  wskazać przedmiotową kwotę,  bądź  rząd wielkości.  Wójt powiedział,  że  wysokość

aktualnie  nie  jest  ustalona,  według  nieoficjalnych  informacji  jest  to  50  -  70  groszy  od  mieszkańca.

Zaproponował  dodanie  zapisu  do  uzasadnienia,  że  składka  jest  akceptowalna  do  wartości  1  złotych  na

przeliczeniu na mieszkańca. Wobec braku dalszych pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie

nad projektem uchwały.
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Głosowano w sprawie:

wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie Gminy Zielonki do stowarzyszenia pn.: Lokalna Organizacja

Turystyczna Powiatu Krakowskiego „Pod Krakowem”. 

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata

Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Magdalena

Listoś,  Tadeusz  Łysek,  Krzysztof  Olawski,  Piotr  Podleśny,  Agata  Radosz  -  Kwasek,  Aneta  Szablowska,

Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska

Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LII/75/2023)

Ad 6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym od 1 września  2023 r. 

do 28 września 2023 r.

1) 1 września  br.  wraz z  Kierownikiem Referatu  Niskiej  Emisji  Panią  Anną Węgrzyn uczestniczyłem

w posiedzeniu Klastra Energii. Spotkanie dotyczyło naboru w ramach działania B2.2.2 na instalacje

OZE realizowane przez społeczności energetyczne w ramach Krajowego Planu Odbudowy.

2) 1 września br. przeprowadziłem spotkanie z nowym Komendantem Komisariatu Policji w Zielonkach.

3) 2 września br. P.Sołtys wraz z radą sołecką oraz fundacją im. Marka Nawary. zorganizowało piknik

rodzinny pn. „Batowicka Ostoja”. 

4) 3  września  br.  Sołtys  Sołectwa  Dziekanowice  wraz  z  Kołem  Gospodyń  Wiejskich  zorganizowali

Dożynki Parafialne w Dziekanowicach. 

5) 3 września br.  Rada Sołecka oraz OSP Owczary zorganizowali piknik z okazji zakończenia wakacji.

6) 4 września br. w czterech szkołach podstawowych w gminie Zielonki 2458 uczniów rozpoczęło rok

szkolny  2023/2024.  W  Szkole  Podstawowej  w  Bibicach  uroczyście  wręczyłem  akt  nominacji  na

stanowisko dyrektora szkoły pani Annie Górce.

7) 4  września  br.  odbyłem spotkanie  z  przedstawicielkami  Kół  Gospodyń Wiejskich  z  terenu gminy.

Dyskutowano nt. organizacji święta Stroju Krakowskiego na terenie gminy Zielonki. 

8) 5 września br. odbyłem wewnętrzne spotkanie dot. możliwości sprzedaży nieruchomości w Wieliczce

w celu odzyskania środków finansowych na poczet rozliczenia długu spółki ASBAR.  

9) 7 września br. uczestniczyłem w spotkaniu z dyrektorami niepublicznych przedszkoli z terenu gminy.

Dyskutowano nt.  przyznania dotacji  celowej na Nagrody dla nauczycieli  z okazji  250 lecia Komisji

Edukacji Narodowej. 

10) 8  września  br.  uczestniczyłem  w  spotkaniu  z  Panią  Renatą  Gawlik  Wójtem  Gminy  Biskupice.

Spotkanie miało miejsce na hali łukowej TS Węgrzce celem prezentacji obiektu. 

11) 8 września br. odbyło się zebranie wiejskie Sołectwa Wola Zachariaszowska. 

12) 9 września br. na boisku TS Węgrzce, Sołtys Sołectwa Węgrzce wraz z Radą Sołecką zorganizowali

piknik pn. „Pożegnanie Lata w Węgrzcach.

13) 9 września odbył się rodzinny rajd rowerowy: „Co słonko widziało, czyli wiejski quest rowerowy przez

trzy gminy i  osiem sołectw”.   Organizatorem rajdu było Stowarzyszenie „Perła  Pękowic”.  Impreza

została  zorganizowana  przy  wsparciu  finansowym  Starostwa  Powiatowego  w  Krakowie  i  Gminy

Zielonki.

14) 10 września br. prawie 400 uczestników wzięło udział w dziewiątej edycji Biegu Marchewkowego po

gminie  Zielonki.  Impreza  została  zorganizowana  przez  Centrum  Kultury,  Promocji  i  Rekreacji  na

boisku sportowym LKS Zieleńczanka. 

10



15) 10  września  br.  odbył  się  piknik  rodzinny  w  Januszowicach  zorganizowany  przez  Sołtysa,  Radę

Sołecką oraz Koło Przyjaciół Januszowic. 

16) 11 września br. przeprowadziłem spotkanie z Sołtysami z terenu Gminy Zielonki. Podczas spotkania

Sołtysom przekazano m.in. informacje o inwestycjach drogowych w 2023 r., poinformowano o wa-

runkach wynajmu lokali  sołeckich  przez  Komitety  Wyborcze oraz  wyposażeniu  lokali  wyborczych.

Podsumowano dożynki gminne oraz przedstawiono wnioski w kontekście organizacji dożynek w 2024

r., ponadto przedstawiono informacje nt. wywozu odpadów komunalnych z gospodarstw domowych. 

17) 12  września  br.  uczestniczyłam w  spotkaniu  z  Radnym Gminy  Zielonki  p.  Krzysztofem Gawłem.

Spotkanie dotyczyło organizacji komunikacji aglomeracyjnej na ul. Krakowskiej w Trojanowicach. 

18) 13 września w Przedszkolu Samorządowym w Węgrzcach z siedzibą w Bibicach został zorganizowany

Rodzinny Piknik.

19) 16 września br. Sołtys sołectwa Os. Łokietka zorganizował na sołeckim terenie rekreacyjnym piknik

rodzinny dla mieszkańców sołectwa. 

20) 16  września  br.  przedstawiciele  Sołectwa  Garliczka  zorganizowali  Piknik  pn.  „Dzień  Pieczonego

Ziemniaka”.

21) 16-17 września min. na terenie Gminy Zielonki zorganizowano imprezę pn. Juromania. Wydarzenie

zostało zorganizowane przez ZGJ z udziałem Stowarzyszenia Wspierania Rodziny i  Społeczności

Wiejskiej  Zachariasz oraz Centrum Kultury, Promocji  i  Rekreacji  w Zielonkach. Impreza w ramach

Juromanii na terenie Gminy Zielonki odbywała się w Korzkwi. 

22) 17 września br. Małopolskie Stowarzyszenie Sołtysów rozstrzygnęło konkurs na Najlepszego Sołtysa

Województwa Małopolskiego. Wydarzenie zorganizowano w Jawiszowicach, a wśród wyróżnionych

znalazła  się  sołtys  sołectwa  Węgrzce  Magdalena  Listoś.  Celem  zorganizowanego  konkursu  było

docenienie pracy sołtysów i przewodniczących rad osiedlowych albo dzielnicowych na rzecz małych

społeczności  lokalnych z obszaru województwa małopolskiego.  Komisja oceniała m.in.  osiągnięcia

inwestycyjne  i  rzeczowe  dokonane  w  2022  roku  realizowane  dzięki  zaangażowaniu  sołtysa,

współpracę z mieszkańcami i samorządem gminnym czy innowacyjne formy działalności sołtysa.

23) 19 września w ramach kampanii przeciw depresji uczestniczyłem w spotkaniu z reprezentantem Radia

Eska. 

24) 20 września br. uczestniczyłem w zdalnym posiedzeniu Komisji tematycznej ds. Środowiska i Przes-

trzeni  Stowarzyszenia  Metropolia  Krakowska.  Tematem  spotkania  było  m.in.  podsumowanie

aktywności włączających młodzież w rozwój błękitno-zielonej infrastruktury oraz podczas spotkania

przedstawiono informacje o Forum Energii.

25) 20 września br. uczestniczyłem w zdalnym posiedzeniu Komisji Stowarzyszenia Metropolia Krakowska

ds.  Mobilności.  Podczas  spotkania  dyskutowano  min.  nt.  Programu  SUMP,  procesu  konsultacji

społecznych i pozostałych do realizacji prac do końca 2023 r; Projektu MOB FEM i FEnIKS SZIT 21-

27, a także działań SMK w zakresie Mobilności zaplanowanych na 2024 r. 

26) 20 września br.  odbyło się pierwsze posiedzenie nowo powołanego Zespołu Interdyscyplinarnego.

W trakcie posiedzenia członkowie Zespołu opracowali i  przyjęli  regulamin określający szczegółowe

warunki funkcjonowania Zespołu, dokonali także wyboru przewodniczącego ZI. W ramach spotkania

omówiono bieżące sprawy związane z przemocą domową i powołano grupy diagnostyczno-pomocowe

dla wszystkich prowadzonych dotychczas spraw w ramach procedury Niebieskie Karty.

27) 21 września br. uczestniczyłem w spotkaniu Zespołu ds. Planu Zrównoważonej Mobilności Metropolii

Krakowskiej

11



28) 21  września  br.  uczestniczyłem  w  spotkaniu  zorganizowanym  przez  Stowarzyszenie  Metropolia

Krakowska dot. projektów drogowych FEnIKS. 

29) 22 września br. Kierownik Referatu Niskiej Emisji Pani Anna Węgrzyn uczestniczyła w Forum Energii

Metropolii Krakowskiej. 

30) 22 września br. uczestniczyłem w wizycie studyjnej dyrektorów szkół z województwa małopolskiego

zorganizowanej w ramach Projektu „Dziecko z pasją”. Spotkanie zorganizowane zostało w Zespole

Szkolno-Przedszkolnym w Przybysławicach. 

31) 23 września br. Koło Gospodyń Wiejskich wraz w Radą Sołecką w Przybysławicach zorganizowało

Piknik pn. „Powitanie Jesieni”. 

32) 24 września br. uczestniczyłem w spotkaniu z Kołem Gospodyń Wiejskich w Korzkiew. 

33) 24 września br. odbyło się zebranie wiejskie Sołectwa Korzkiew. 

34) 24 września br. odbyło się zebranie wiejskie Sołectwa Bosutów-Boleń.

35) 25 września br. Minister Infrastruktury Pan Andrzej Adamczyk wizytował w gminie Zielonki, gdzie mógł

zobaczyć inwestycje, które były lub będą realizowane przy wsparciu środków rządowych.

36) 25 września br. uczestniczyłem w wideokonferencji zorganizowanej przez Wojewodę Małopolskiego

w sprawie organizacji transportu osób do lokali wyborczych na wybory do Sejmu i Senatu RP oraz

Referendum 2023 r. 

37) 26 września  br.  uczestniczyłem w Posiedzeniu  Komisji  Stowarzyszenia  Metropolia  Krakowska ds.

edukacji, kultury, gospodarki i usług społecznych. 

38) 26 września br. uczestniczyłem w Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia Metropolia Krakowska

dot. informacji o działaniach związanych z konsultacjami i przyjęciem Planu Zróżnicowanej Mobilności

Metropolii Krakowskiej (SUMP).

39) 27 września br.  uczestniczyłem w wideokonferencji  z Z-cą Dyrektora Związku Gmin Wiejskich RP

przeprowadzonej w związku z planowanym wystąpieniem gminy Zielonki z ww. stowarzyszenia. 

W okresie międzysesyjnym przeprowadziłem kilkanaście spotkań z mieszkańcami gminy Zielonki. 

Informacje: 

 W pierwszym tygodniu nowego roku szkolnego 2023/2024 w dniu 6 września do wszystkich szkół

podstawowych prowadzonych przez gminę Zielonki dostarczono 293 nowe komputery przenośne typu

laptop Dell Latitude 3540 o łącznej wartości 85484,69 zł (cena jednostkowa laptopa to 2916,33 zł): 42

do Szkoły Podstawowej w Przybysławicach, 93 do Szkoły Podstawowej w Zielonkach, 124 do Szkoły

Podstawowej w Bibicach oraz 34 do Szkoły Podstawowej w Woli Zachariaszowskiej.

 Od pierwszego dnia rozpoczęcia roku szkolnego Policjanci z Komendy Powiatowej Policji w Krakowie

wraz z komendant gminnej straży w Zielonkach przeprowadzili akcję edukacyjną w ramach projektu

„Bezpieczna droga do szkoły”. Czuwali oni nad bezpieczeństwem dzieci i młodzieży w rejonie szkół.

Odwiedzili  szkoły  w  Przybysławicach,  Zielonkach  i  Bibicach,  gdzie  dbali  o  bezpieczeństwo,

nadzorowali  ruch  pieszych  oraz  pojazdów  przy  gminnych  szkołach.  Funkcjonariusze  szczególną

uwagę zwracali na bezpieczeństwo i przestrzeganie przepisów przez kierujących pojazdami w rejonie

przejść dla pieszych. Pouczali również uczniów o prawidłowym przechodzeniu przez jezdnię. Podczas

działań  funkcjonariusze  wraz  z  komendant  gminnej  straży  w  Zielonkach  wręczali  uczniom opaski

odblaskowe, przypominając o tym, jak ważne jest ich noszenie.

 2  września  br.  w  gminie  Skawina  odbyły  się  dożynki  powiatu  krakowskiego.  Podczas  imprezy

wyróżniono  rolników  z  Bosutowa-Bolenia,  a  na  stoisku  promocyjnym  zaprezentowało  się  KGW

Brzozówka.
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Starostwo powiatowe wyróżnia i  przyznaje symboliczne nagrody dla najlepszych rolników z posz-

czególnych gmin powiatu krakowskiego. 

 Małopolski  Wojewódzki  Lekarz  Weterynarii  informuje,  że  na  terenie  województwa  małopolskiego

w dniach  od  23  września  do  3  października  2023  roku  zostanie  przeprowadzona jesienna  akcja

ochronnego  szczepienia  lisów  wolno  żyjących  przeciwko  wściekliźnie.  Szczepienie  lisów  obejmie

obszar  całego  województwa  małopolskiego.  Szczepionka  zrzucana  będzie  z  samolotów  oraz

wykładana ręcznie. Szczegółowe informacje znajdują się na stronie internetowej UGZ. 

 W Węgrzcach powstała strefa street  workout,  pozwalająca na treningi  oparte wyłącznie na masie

własnego  ciała.  Urządzenie  do  treningów  siłowo  –  wytrzymałościowych  street  workoutu  zostało

umieszczone obok budynku TS Węgrzce. Inwestycja kosztowała 42 885 zł. 

 W Szkole  Podstawowej  w Woli  Zachariaszowskiej  zorganizowano zajęcia  z  cyberbezpieczeństwa.

W ramach ogólnopolskiego projektu rozwoju kompetencji  uczniów i  nauczycieli  – Cyberbezpieczni

2023 Fundacji PFR, dofinansowanego ze środków Kancelarii Prezesa Rady Ministrów uczniowie m.in.

poznawali zjawisko phishingu oraz uczyli się tworzyć silne hasła. Każdy mógł również sprawdzić, czy

jego adres email nie był obiektem ataków cybernetycznych.

 Stowarzyszenia  kultury  fizycznej,  kluby  sportowe,  uczniowskie  kluby  sportowe  mogą  starać  się

o przyznanie wsparcia finansowego na realizację zadań z zakresu rozwoju sportu na terenie gminy

Zielonki. Termin składania wniosków na rok 2024 mija 30 września 2023 roku. Szczegółowe warunki

oraz tryb udzielania dotacji dostępne są na stronie internetowej UGZ. 

Podjęto zarządzenia: 

1) ZARZĄDZENIE NR 232/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 1 WRZEŚNIA 2023 ROKU w spra-

wie udzielenia Dyrektorowi Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Zielonkach pełnomocnictwa do

jednoosobowego działania

2) ZARZĄDZENIE NR 233/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 1 WRZEŚNIA 2023 ROKU w spra-

wie  udzielenia  Dyrektorowi  Szkoły  Podstawowej  im.  Stanisława  Wyspiańskiego  w  Bibicach,

pełnomocnictwa do jednoosobowego działania.

3) ZARZĄDZENIE NR 234/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 1 WRZEŚNIA 2023 ROKU w spra-

wie  udzielenia  Dyrektorowi  Przedszkola  Samorządowego  w  Węgrzcach  z  siedzibą  w  Bibicach,

pełnomocnictwa do jednoosobowego działania.

4) ZARZĄDZENIE NR 237/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 8 WRZEŚNIA 2023 ROKU w spra-

wie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest

gmina Zielonki, na rok szkolny 2023/2024. 

5) ZARZĄDZENIE NR 238/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 11 WRZEŚNIA 2023 ROKU w spra-

wie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2023 rok. 

6) ZARZĄDZENIE NR 240/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 11 WRZEŚNIA 2023 ROKU w spra-

wie wyznaczenia terminu obchodów II Święta Stroju Krakowskiego w gminie Zielonki. 

7) ZARZĄDZENIE NR 241/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 11 WRZEŚNIA 2023 ROKU w spra-

wie: ustanowienia służebności gruntowej po nieruchomości komunalnej, położonej w obrębie Bibice.

8) ZARZĄDZENIE NR 242/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 12 WRZEŚNIA 2023 ROKU w spra-

wie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem prowadzącym jest gmina

Zielonki, na rok szkolny 2023/2024.

9) ZARZĄDZENIE NR 244/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 13 WRZEŚNIA 2023 ROKU w spra-

wie zapewnienia miejsc na bezpłatne umieszczanie urzędowych obwieszczeń wyborczych i plakatów

wszystkich  komitetów  wyborczych  w  wyborach  do  Sejmu  Rzeczypospolitej  Polskiej  i  do  Senatu
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Rzeczypospolitej  Polskiej zarządzonych na dzień 15 października 2023 roku oraz podania wykazu

tych miejsc do publicznej wiadomości

10) ZARZĄDZENIE NR 243/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 13 WRZEŚNIA 2023 ROKU w spra-

wie:  przeprowadzenia szkolenia oraz praktycznego sprawdzenia organizacji  i  warunków ewakuacji

w Urzędzie Gminy Zielonki. 

11) ZARZĄDZENIE NR 246/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 15 WRZEŚNIA 2023 ROKU w spra-

wie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem prowadzącym jest gmina

Zielonki, na rok szkolny 2023/2024. 

12) ZARZĄDZENIE NR 247/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 15 WRZEŚNIA 2023 ROKU w spra-

wie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest

gmina Zielonki, na rok szkolny 2023/2024.

13) ZARZĄDZENIE NR 248/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 15 WRZEŚNIA 2023 ROKU w spra-

wie udzielenia dotacji Fundacji Żyrafa Życie Radość Fantazja na realizację zadania publicznego. 

14) ZARZĄDZENIE  NR  249/2023  WÓJTA  GMINY  ZIELONKI  Z  DNIA  15  WRZEŚNIA  2023  ROKU

zmieniające Zarządzenie Wójta Gminy Zielonki nr 275/2018 z dnia 6 listopada 2018 roku w sprawie

Regulaminu Wynagradzania w Urzędzie Gminy Zielonki.

15) ZARZĄDZENIE NR 250/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 WRZEŚNIA 2023 ROKU w spra-

wie powołania Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania przemocy domowej.

Pytania radnych do sprawozdania:

Radny  K.  Krzyworzeka zapytał,  czy  planowane  jest  udrożnienie  ul.  Ks.  Adama  Zięby  na  czas  dojazdu

mieszkańców do obwodowej komisji wyborczej w dniu wyborów parlamentarnych. Wójt powiedział, że gmina

występowała  już  do  samorządu  powiatowego,  jaki  i  wykonawcy  Gülermaka  w  kwestii  dojazdu  do  lokalu

wyborczego  w  Zielonkach.  Dodał,  ze  gmina  dodatkowo  w  kontekście  dojazdu  uczniów  do  szkoły  jest

zainteresowana tym, by jak najszybciej dojazd został udrożniony. Wiceprzewodniczący K. Olawski zwrócił się

o zintensyfikowanie starań i nacisków na uświadomienie wykonawcy, że brak drożności tej drogi wpłynie na

frekwencję wyborów. Podkreślił, że bardzo ważna jest to kwestia, ponieważ dotyczy ok 2,5 tys. mieszkańców

tego rejonu, osób które niejednokrotnie wyłącznie jeżdżą co cztery lata na wybory do szkoły i nie znają trasy

objazdu. Podkreślił, że brak drożności tej drogi może obniżyć frekwencję w wyborach. Zwrócił na tą kwestię

szczególną uwagę, ponieważ sołtysi i radni czynią starania i namawiają mieszkańców do wzięcia udziału w

głosowaniu  i  uzyskania  wysokiej  frekwencji,  podczas  gdy  ta  konkretna  inwestycja  może  to  utrudnić.

Przypomniał,  że  ten  rejon  w poprzednich  wyborach zdobył  nagrodę Wójta  z  tytułu  uzyskania  najwyższej

frekwencji, bo na poziomie 82%. Podsumował, żeby wywierać naciski na wykonawcę w tym zakresie.  Wójt

powiedział, że jest po konsultacji z kierownikiem referatu, wynika z niej, że pojawiła się zapowiedź wykonawcy,

że droga powinna być otwarta z końcem września i do 15 października br. wykonawca zdąży uruchomić ten

odcinek drogowy. Zwrócił się do przedmówcy, by dla osób, które nie mają wiedzy jak dojechać do komisji,

przekazać informację na temat linii „W”, która zawiezie ich bezpośrednio pod szkołę, ponieważ jedzie na trasie

z Osiedla Łokietka,  Krakowskim Przedmieściem i  wjeżdża bezpośrednio pod szkołę.  Podsumował,  że nie

potrzeby jechania samochodem.  Radny T. Łysek zapytał o projekty rządowe w zakresie współfinansowania

dróg, czy zapadły rozstrzygnięcia dot. mostów w Bibicach. Wójt powiedział, że brak jest jeszcze rozstrzygnięć

w tym zakresie.  Natomiast  miał  okazję  wspólnie  z  ministrem A.  Adamczykiem objechać  trasę  po  przed-

miotowych  lokalizacjach,  aby  minister  mógł  wyrobić  sobie  pogląd  w  tej  sprawie.  Dodał,  że  zgodnie

z  zapowiedzią  wojewody  małopolskiego  do  7-10  października  br.  powinny  znane  być  już  rozstrzygnięcia

naborów.

Ad 7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.
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Radny P. Podleśny zwrócił się z pytaniem od mieszkańców, czy istnieje możliwość usytuowania przys-tanku

linii 337 przy ulicy Pachońskiego. Argumentując to zbyt dużą odległością do pokonania pomiędzy krzyżówką, a

Park&Ride.  Wójt powiedział, że podczas spotkania zaplanowanego na dzień jutrzejszy        z dyrektorem

zarządu transportu będzie dyskutował o transporcie publicznym i zasygnalizuje ten prob-lem. Dodał, że ma to

swoje  uzasadnienie,  ponieważ  w  tamtym rejonie  mieszkają  ludzie,  którzy  pracują  na  terenie  gminy  i  do

agloekspresu się nie dostaną. Podkreślił,  że ważnym jest,  aby agloekspresy na terenie gminy na każdym

przystanku się zatrzymywały, natomiast były plany, aby na co drugim, trzecim przystanku się zatrzymywały, co

przyznał, nie byłoby dla mieszkańców atrakcyjne. Dodał, że po ostatnim spotkaniu z prezydentem Krakowa na

Metropolii  widzi  szansę  na  postawienie  biletomatu  w  kluczowym  dla  gminy  punkcie  przesiadkowym

w Węgrzcach, gdzie ponad 90 autobusów jeździ. Zasygnalizował, że najprawdopodobniej wzrośnie stawka

wozokilometra  do  poziomu 80  -  90  groszy.  Radny  T.  Łysek zwrócił  się  do  komendanta  Straży  Gminnej

sygnalizując problem na parkingu na ul. Lipowej w Bibicach, który został zastawiony przez samochody stojące

od  wielu  miesięcy.  Zawnioskował  o  zaproponowanie  rozwiązania,  dzięki  któremu  samochody  mogłyby

parkować w okresie krótkoterminowym i uniemożliwić im stanie w porze nocnej, czy całodobowo, a de facto

całorocznie. Wójt poinformował, że sprawę zgłoszoną przez panią komendant w zakresie zastawiania parkingu

autami, organ wykonawczy gminy ma obowiązek odholowania tego pojazdu na parking policyjny, albo inny

wyłoniony przez gminę. Poinformował, że koszt parkingu pojazdu osobowego wynosi ok 10 tys. zł plus koszty

transportu. Przestrzegał, że jeśli gmina wyznaczy przedmiotowy parking, istnieje ryzyko, że wykorzystywany

przez innych będzie generować koszty w setkach tysięcy zł dla gminy. Po pół roku gmina będzie pojazdy

utylizować i może odzyskiwać środki, jeśli pojazd przestawia wartość rynkową. Jeśli będą to stare, zniszczone

auta nie będzie miała gmina takiej możliwości. Podsumował, że pozostaje kwestia podjęcia wspólnie decyzji

i liczenia się  z wydatkami ok 300 - 400 tys. złotych ponoszenia kosztów za przedmiotowy parking. Dodał, że

aktualnie  w  tego  rodzaju  sprawach  Referat  Dróg  występuje  do  policji  o  ustalenie  właściciela  pojazdu

i podejmowana jest próba działania, jednak nie tak drastycznego jak odholowanie. Uzupełnił,  że ponieważ

gmina ostatecznie nie weszła w system CEPiK, stąd komendant nie ma bezpośredniego wglądu w system

rejestracji  właścicieli.  System  okazał  się  na  tyle  kosztowny  i  wymagający  specjalnych  zabezpieczeń  ze

względu na ochronę danych osobowych, że dla kilkunastu przypadków w skali roku gmina występuje do policji

o ustalenie tych danych. Podsumował,  że pozostaje dylemat do rozstrzygnięcia i  zwrócił  się z propozycją

przedyskutowania  tematu  na  Komisji  Infrastruktury  Liniowej  oraz  Komisji  Budżetowej,  w  jakim  kierunku

powinny iść sprawy, by egzekucja była szybka i sprawna, ale jak podkreślił, że z ryzykiem, że gmina prowadzi

sprawy mieszkańców innych gmin.  Na zakończenie  powiedział,  że  w kwestiach  transportowych aktualnie

dominującą sprawą stało się występowanie taksówkarzy o koncesję. Aktualnie drogowcy mają natłok pracy

w  związku  z  powstaniem  aplikacji,  chociaż  sam  przepis  nie  jest  nowy.  Niegdyś  była  koncesja  na  sieci

taksówkarskie,  a teraz na pojedyncze samochody, szacował, że 4-5 tysięcy koncesji będę musiał wydać.

Zgodnie z sugestią Ministerstwa Transportu rozwiązaniem wydaje się zawarcie porozumienia na poziomie

Metropolii o wzajemnym respektowaniu koncesji Miasta Kraków i gmin w ramach Metropolii. Podsumował, że

zgłosił taką opcję do Metropolii. Radny T. Łysek powiedział, że nie miał na myśli tak ostrych rozwiązań. W jego

opinii auta w ciągu dnia mogą parkować, natomiast w nocy takie parkowanie powinno być zabronione i man-

datowane. Ostatecznie właściciel samochodu po otrzymaniu mandatów na kwotę kilku tysięcy złotych, miałby

prowadzone egzekucyjne postępowania sądowe, niezależne od odholowania takiego samochodu. Zastanawiał

się radny, jakie inne rozwiązania mogłyby być wdrożone, typu strefy ruchu i inne. Wyraził nadzieję, że pani

komendant  przedstawi  propozycje  w  tym zakresie,  które  nie  byłyby  tak  kosztowne  dla  gminy,  natomiast

skutecznie pozwoliłyby problem rozwiązać.  Wiceprzewodniczący K. Olawski wyraził wątpliwość, czy to jest

zadanie własne gminy,  zwłaszcza w kontekście ponoszenia tak dużych kosztów. Zasugerował rozeznanie
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tematu z prawnego punktu widzenia i przesłanie przedmiotowej informacji do radnych i sołtysów. Przyznał, że

również  miał  z  tym  zagadnieniem  do  czynienia,  ponieważ  jako  sołtys  otrzymywał  zdjęcia  porzuconych

samochodów,  stąd  wskazana byłaby  dyskusja  w Komisji  Infrastruktury,  czy  innym gremium.  Wójt zwrócił

uwagę, że płatny parking strzeżony 24 godziny wiąże się posiadaniem odpowiedniej ochrony. Przewodniczący

M. Golanko zgodził się z przedmówcą, aby nie na sesji rozstrzygać temat, tylko w ramach właściwej komisji.

Radna  J.  Kwaśny powiedziała,  że  z  tym  samym   problemem  borykają  się  mieszkańcy  miejscowości

Przybysławice, Brzozówka i in. na północy gminy. Następnie radna nawiązała do głosu radnego P. Podleś-

nego  w  sprawie  ustanowienia  przystanku  na  ul.  Pachońskiego  dla  autobusu  linii  337.  Przypomniała

o składanych wnioskach na etapie uruchomienia tej linii, podczas gdy po zmianie trasy przystanek zniknął, ta

potrzeba nadal istnieje, stąd ponawia prośbę mieszkańców. Dodała, że mając na uwadze koszty, jakie gmina

ponosi na tą linię, absurdalnym wydaje się brak możliwości zadecydowania o przystankach. Szczególnie dla

osób starszych jest to bardzo uciążliwe, ponieważ muszą się przesiadać, chcąc dojechać na Biały Prądnik.

Radna zwróciła się o energiczną interwencję w tej  sprawie.  Przewodniczący M. Golanko przypomniał,  że

aktualnie opracowywany jest dokument SUMP Metropolii Krakowskiej (aut. Plan Zrównoważonej Mobilności

Metropolii Krakowskiej i jej Obszaru Funkcjonalnego), pierwszy taki podejmowany przez Radę Miasta i gmin

skupionych w Metropolii  Krakowskiej.  W przedmiotowym dokumencie gmina niekoniecznie ma wyznaczać

przystanki,  choć  przyznał,  że  ws.  linii  337 zmiana powinna nastąpić,  to  plan  powinien  zmierzać  do  celu

nadrzędnego, by jak najwięcej osób przesiadło się na komunikację publiczną, widzi szansę ponieważ na tej

linii jest duży ruch mieszkańców. Niestety wyznacznik, że ktoś indywidualnie się nie może przesiąść, nie jest

argumentem dla organizatora transportu. Rolą radnych i wójta jest przeanalizowanie bieżącej sytuacji i opinii

mieszkańców i sołtysów w tym zakresie. Zmiany powinny wpłynąć na zwiększenie liczby osób korzystających

z  publicznych  usług  transportowych,  zwiększenie  napełnienia  autobusów i  tramwajów oraz  wykorzystania

taboru transportu publicznego. Transport publiczny, jak podkreślił, nigdy nie będzie indywidualnym. Uzupełnił,

że  standardem  metropolii  jest  odległość  pomiędzy  przystankami  do  1600  metrów,  a  celem  jest  bilet

aglomeracyjny.  Z założenia komunikacja powinna być skuteczna, częsta i punktualna. Zwrócił się o zapoz-

nanie  z  dokumentem  SUMP,  aby  na  spotkaniu  w  dniu  9  października  br.  podczas  rozmów  o  trasach

wewnętrznych gminy W1, W2 wraz z sołtysami sprecyzować uwagi do tego dokumentu. Podsumował,  że

dokument na sesji Rady Miasta Krakowa ma być przedstawiany  z końcem listopada po przyjęciu go przez

Metropolię  Krakowską tj.  wójtów,  burmistrzów,  a  samo przyjęcie  dokumentu  planowane jest  na  początek

grudnia br.  Zachęcał  do zapoznania się z materią i  do dyskusji  nad całością zagadnienia,  ponieważ linie

wewnętrzne de facto zawierają się w tym dokumencie. Wójt zaakcentował, że uwagi trzeba złożyć najpóźniej

w miesiącu październiku, ponieważ gdy Rada Miasta Krakowa podejmie ustalenia, nie będzie  już możliwości

zmiany.  Zaapelował,  by  znaleźć  czas  na  analizę,  ponieważ  jest  to  dokument  strategiczny  dla  gminy  na

najbliższe lata.  Wiceprzewodnicząca M. Gadzik-Wójcik przyznała, że nad tym tematem należy się wspólnie

zastanowić, tyle że nie na sesji.  Zwróciła uwagę, że linia aglomeracyjna wspiera gminę Zielonki stając na

każdym przystanku na jej terenie. Natomiast w Krakowie ma stawać sporadycznie, by zachować płynność

przejazdu do punktu przesiadkowego. Stwierdziła, że niestety przystanek na ul. Pachońskiego nie jest takim

miejscem przesiadkowym. Jest on najlepszą przesiadką tylko do autobusu linii 144, gdyż tramwaj, który jeździ

przy  ulicy  Pachońskiego identycznie  zatrzymuje  się  na  Krowodrzy  Górce,  tj.  na  pierwszym przystanku w

Krakowie dla linii 337. Następny przystanek jest bliżej centrum tj. na Nowym Kleparzu, na którym jest jeszcze

większa  pula  możliwości  przesiadkowych.  Podsumowała,  że  trzeba  się  nad  każdym zgłaszanym ruchem

mocno zastanowić, by potem go zgłaszać jako preferowanym do zmiany w metropolii. Radny K. Gaweł zwrócił

uwagę, że Miasto Kraków planuje zmianę linii 337 po otwarciu Drogi Wolbromskiej, gdzie linia będzie skręcać

przy sklepie Lidl na Drogę Wolbromską na nowym rondzie przy osiedlu Łokietka. Najprawdopodobniej może
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być tam usytuowany przystanek, a następny przy pętli tramwajowej. Podsumował, że zmiana wydaje się być

zasadnicza.  Przewodniczący M. Golanko dodał, że na rondzie będzie pętla i potężny przystanek na granicy

Krakowa z Zielonkami z doprowadzoną ścieżką rowerową. Wójt przyznał, że dla zachowania standardu kursu

co 15 minut, jeżeli w Krakowie na każdym przystanku miałby się zatrzymywać autobus, to nie ma szans na

utrzymanie tego standardu. Dodał, że analogicznie na liniach wewnętrznych, po wnioskach o wydłużenie tras

na Rondo Północne w Batowicach, wydłużył się czas transportu i autobus wpadł w korki i aktualnie nie robi

pętli kursu w ciągu 40 minut, tylko w ponad godzinę. Podsumował, że jedna zmiana powoduje konsekwencje

na innym odcinku.  Przykładowo aktualnie  zamknięta ul.  Księdza Zięby w Zielonkach stanowi  problem do

wyjazdu na ul. Długopolską przez objazd do szkoły, by móc dowieźć dzieci do szkoły. Wydłuża się trasa i czas,

w związku z  tym dzieci  nie  zdążają  do szkół  w Bibicach,  ani  Zielonkach.  Wiceprzewodniczący Krzysztof

Olawski zwrócił uwagę, że o pewnych uwarunkowaniach transportowych mieszkańcy nie mają wiedzy, stąd ich

propozycje zmian wydają się nierealne z prozaicznych przyczyn, jak choćby na rondzie nie pomieszczą się

jednocześnie  dwa  autobusy,  gdy  nawracają  na  przystanku  finałowym.  Zasugerował  umieścić  informację

w Wiadomościach Lokalnych, że ze względów technicznych, brak jest możliwości realizacji ich postulatów.

Przewodniczący M. Golanko powiedział, że do preferencji, przyzwyczajeń i oczekiwań mieszkańców trzeba się

w  przedmiotowej  analizie  odnieść,  ponieważ  dla  mieszkańców  tworzona  jest  komunikacja  publiczna.  Do

osiągnięcia jest wspólny cel, by nie korzystali mieszkańcy z aut, tylko z komunikacji publicznej, rolą radnych

i  wójta  jest  stworzenie  ku  temu  warunków  i  monitorowanie  tendencji  zmian.  Radna  M.  Listoś zapytała

o  możliwość  zapoznania  się  z  wnioskami  i  postulatami  mieszkańców w  tym zakresie,  że  dobrze  byłoby

zapoznać się z nimi i je przeanalizować. Poparła przedmówcę, by równolegle na tym spotkaniu rozmawiać

o komunikacji krakowskiej. Wójt powiedział, że wnioski znajdują się zarówno w Gzeas-ie, jak i Referacie Dróg

z uwagi na fakt, że gmina  zastąpiła dowóz uczniów liniami wewnętrznymi, stąd miejsce składania wniosków

się  rozszerzyło.  Wedle  informacji  z  ministerstwa  nabór  na  kolejne  lata  może  się  opóźnić  na  transport

wewnętrzny, z uwagi na zmianę przepisów. Decyzje rządowe mogą obejmować okres nawet 10 lat, co ocenia

bardzo pozytywnie,  ponieważ przewoźnik  będzie  mógł  kalkulować większe inwestycje.  Zwrócił  uwagę,  że

wydłużając linię zmniejszana jest  liczba kursów. Również nie można zwiększać kursów, ponieważ stawka

wozokilometra nie będzie wynosiła 5 zł, tylko 10. W konsekwencji dofinansowanie nie będzie wynosiło 2 zł,

tylko 6, a to z kolei w wymiarze globalnym już jest zupełnie innym poziomem finansowym dla budżetu gminy.

Do analizy również wchodzą w grę inne kwestie tachografów kierowców, kursowanie w soboty i  niedziele

z ryzykiem, że będzie małe napełnienie, czy w same dni robocze, gdzie jest pełne wykorzystanie taboru.

Podsumował,  że  gmina  jest  w  posiadaniu  danych  generowanych  na  podstawie  sprzedaży  biletów,  choć

bardziej miarodajnymi byłyby te z napełnienia, na podstawie których można byłoby podejmować decyzję.

Ad 8. Zamknięcie sesji.

Ze względu na wyczerpanie porządku obrad przewodniczący M. Golanko podziękował wszystkim za udział w

posiedzeniu i  zamknął  LIII  sesję zwyczajną Rady Gminy Zielonki  w kadencji  2018-2023.  Na tym protokół

zakończono.

Protokolant Przewodniczący obrad

Wykaz załączników:

1) nr 1 lista obecności radnych;

2) nr 2 lista obecności sołtysów;

3) nr 3 lista obecności pracowników urzędu i jednostek;

4) nr 4 lista obecności gości;

5) nr 5 podjęte uchwały.

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.p
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